
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll fört vid föreningen Riseberga Redivivas årsmöte den 15 april 2023 i 

Kyrkans hus, Fjugesta. 

 

Närvarande: 21 personer, enligt bifogad lista. 

1. Årsmötets öppnande 

Föreningens ordförande Wivianne Högman hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen för mötet godkändes. 

3. Val av ordförande för mötet 

Styrelsemedlemmen Elisabeth Berg valdes att leda årsmötesförhandlingarna. 

4. Val av sekreterare för mötet 

Estrid Esbjörnson valdes till sekreterare för årsmötet. 

5. Val av justerare tillika rösträknare 

Barbro Bengtsson valdes till protokolljusterare. 

6. Godkännande av årsmötets utlysning 

Kallelsen till årsmötet sändes ut i början av april via e-post eller brev. Meddelande var även infört i 

Nerikes Allehanda, under föreningsnytt. 

Årsmötet ansågs vara behörigt utlyst. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse inklusive den ekonomiska sammanställningen 

Föreningens ordförande, tillika kassör, Wivianne Högman redogjorde för styrelsens verksamhets-

berättelse och den ekonomiska sammanställningen för det gångna verksamhetsåret. 

Föreningen har en god ekonomi. Särskilt glädjande är det generösa bidrag på 100.000 kr som 

Lekebergs Sparbank skänkt för arkeologiska undersökningar under 2023. Detta har bidragit till det 

goda resultatet på 103.731. De ökade beloppet för reseersättning beror på att Maria Sundström och 

hennes man Göran fått ersättning för sina resekostnader i samband med deras besök på olika 

cistercienserkloster i landet. Ordföranden framhöll också den glädjande nyheten att Maria 

Sundström tilldelades Djurklou-medaljen vid Örebro läns hembygdsförbunds årsmöte den 14 juni.  

Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska sammanställningen godkändes och lades till 

handlingarna. 



8. Revisionsberättelse 

Göran Henrikson läste upp revisorernas berättelse i vilken föreslogs beviljande av ansvarsfrihet för 

styrelsen. 

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade, i enlighet med revisorernas förslag, att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2022. 

10. Fastställande av årsavgift för 2024 

Styrelsen föreslog oförändrad årsavgift, 100 kr per person, för 2024. 

Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

11. Förslag från styrelsen 

Inga förslag förelåg. 

12. Förslag från medlemmarna 

Inga förslag förelåg. 

13. Val av ordförande för ett år 

Wivianne Högman omvaldes till ordförande för ett år. 

14. Val av vice ordförande för ett år 

Elisabeth Berg omvaldes till vice ordförande för ett år. 

15. Val av styrelseledamöter för två år samt suppleant för ett år 

Maria Sundström och Kerstin Löfqvist Åberg omvaldes till styrelseledamöter för två år medan tidigare 

suppleanten Estrid Esbjörnson nyvaldes till styrelseledamot för två år. Kajsa Henricson omvaldes på 

ett år. Kvarstående ledamöter är Urban Bergström och Eva Wetter.  

Annette Wisser Boman nyvaldes till styrelsesuppleant för ett år.  Tidigare har hon varit ordinarie 

ledamot.  

16. Val av två revisorer för ett år 

Göran Henrikson och Olle Widlund omvaldes till revisorer för ett år. 

17. Val av revisorssuppleant för ett år. 

Dag Stranneby omvaldes till revisorssuppleant för ett år. 

18. Val av tre ledamöter till valberedningen, varav en sammankallande 

Barbro Bengtsson, Sören Klingnéus och Gunilla Pihlblad omvaldes till valberedning för ett år. 

Barbro Bengtsson är sammankallande. 

19. Övriga frågor 

Wivianne Högman informerade om föreningens kommande verksamhet. Sommarguidningarna för 

allmänheten (utan krav på förhandsbokning) kommer som tidigare att ske på onsdagar kl. 18.00. 

Annette Wisser Boman kommer att vid två tillfällen i juli ha teckenspråkiga guidningar av klostret. 

Guidegruppen  kommer att diskutera  om föreningen åter skall arrangera fackelguidning men kanske 

i mindre skala än tidigare.  

Maria Sundström berättade om att det behövs ytterligare forskning om Riseberga kloster. Hon 

redogjorde för de kontakter som tagits med Länsstyrelsen 2022, om den fältundersökning som 

utförts under försommaren av Arkeologgruppen med efterföljande rapport med förslag till mindre 

åtgärder. Eftersom Länsstyrelsen fick medel över under 2022 kunde ett antal mindre gropar för 

makrofossilanalys grävas i höstas men resultatet är ännu inte är klart. Med stöd av Länsstyrelsen och 



bidraget från Lekebergs Sparbank kommer en mindre undersökning i form av ett sökschakt i kyrkans 

sydvästra hörn att utföras under tre dagar i juni, där en markradarundersökning 2015 indikerat att 

det kan finnas intressanta konstruktioner. En visning planeras onsdagen den  14 juni kl 18. Ytterligare 

några mindre insatser planeras att utföras ang. klostrets vattenförsörjning samt en ev. fiskdamm.  

20. Mötets avslutande 

Årsmötets ordförande Elisabeth Berg tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Efter årsmötet föreläste  arkeologen och antikvarien Andreas Jansson från Länsstyrelsen om 

Riseberga som kulturmiljö och kunskapskälla ur Länsstyrelsens synpunkt   

 

Vid protokollet: 
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Estrid Esbjörnson 

sekreterare 
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Elisabeth Berg    Barbro Bengtsson 

mötesordförande   protokolljusterare 

 

 

 

 


